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SKRAĆENI ZAPISNIK 
sa 19. sjednice Gradskog vijeća Gradskog vijeća Grada Pule, 

održane 26. rujna 2019.godiine, četvrtak, 
u Komunalnoj palači, Pula, Forum 1 

 
 
 
 

Sjednicu je u 17,00 sati otvorio TIZINO SOŠIĆ (IDS-ISU-ZELENI) koji je 
sjednici  predsjedavao. 
 
 
POZDRAVLJA: 

- gosp. Borisa Miletića GRADONAČELNIKA GRADA PULE – IL SINDACO DI 

POLA 

- gđu. Elenu Puh Belci i gosp. Roberta Cveka ZAMJENIKE GRADONAČELNIKA –  

 I VICESINDACI 

- PROČELNIKE upravnih tijela Grada – Gli ASSESSORI degli enti amministrativi 

della Città 

- DIREKTORE TRGOVAČKIH DRUŠTAVA – i DIRETTORI delle società 

municipali 

- RAVNATELJE JAVNIH USTANOVA – i DIRIGENTI degli enti pubblici della 

Città  

- predstavnike MEDIJA – i rappresentanti della STAMPA e dei MASS MEDIA 

- sve GLEDATELJE koji nas prate putem TV Nove ili uživo putem live streaming-a 

na mrežnim stranicama Grada Pule – tutti gli SPETTATORI che ci seguono sulla TV 

Nova o in diretta tramite il servizio live streaming dal sito della Città di Pola  

- i ostale GOSTE – assieme agli altri OSPITI  

(odobrena prisutnost na sjednici: Bojan Blagonić, Mario Rosanda) 

 

 

Radi utvrđivanja kvoruma obavještava vas da su vijećnici Sladjana Radošević i 

Massimo Brajuha najavili kašnjenje na sjednicu, dok su vijećnici Ivona Gudelj, Petar 

Ćurić i Mauricio Licul opravdali izostanak sa današnje sjednice.  
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PRISUTNI – ODSUTNI 
 

Red 
Br. 

VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBA 

1.  VALTER BOLJUNČIĆ  IDS-ISU-ZELENI  B.Miletić-mirov. mandata  
2. ELENA GATTONI-STEPANOV IDS-ISU-ZELENI   
3. IVAN NEKIĆ IDS-ISU-ZELENI   
4. DIANA KUKIĆ DASKO IDS-ISU-ZELENI   
5. ARDEMIO ZIMOLO IDS-ISU-ZELENI   
6. GORDANA FERENČIĆ IDS-ISU-ZELENI   
7. MASSIMO BRAJUHA IDS-ISU-ZELENI nakon usvajanja dnev.reda 

8. BRUNA JOVANOVIĆ IDS-ISU-ZELENI   
9. TIZIANO SOŠIĆ IDS-ISU-ZELENI.  
10. JADRANKA ČERNJUL IDS-ISU-ZELENI   
11. KRISTINA RABAR IDS-ISU-ZELENI.  
12. SLADJANA RADOŠEVIĆ IDS-ISU-ZELENI  tijekom vijećnićkih pitanja 
13. REDŽEP RAIMOVIĆ IDS-ISU-ZELENI   

14. DUNJA RAČIĆ IDS-ISU-ZELENI  
15. MAURICIO LICUL SDP-HSU-SDSS-HSLS odsutan 
16. ALKA STARAC SDP-HSU-SDSS-HSLS D. Ferić-mirov.mandata, 

napušta sjednicu 
17. ROBERTO FABRIS SDP-HSU-SDSS-HSLS S.Hrelja-mirov. mandata 

napušta sjednicu 
18. SANJA RADOLOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS napušta sjednicu 
19.  SINIŠA GORDIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS napušta sjednicu 
20. IGOR BELAS SDP-HSU-SDSS-HSLS napušta sjednicu 
21. RADENKO OGNJENOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS napušta sjednicu 
22. MIRKO JURKIĆ HDZ napušta sjednicu 

23. IVONA GUDELJ HDZ odsutna 
24. PETAR ĆURIĆ HDZ odsutan 
25.  GORDANA ČAKIĆ ŽIVI ZID napušta sjednicu 
 
Slijedom prijave prisutnosti u sustav eGlasanja i uvidom u evidencijske listiće utvrđeno je da 
je na 19. sjednici prisutno 20 vijećnika te da Gradsko vijeće može pravovaljano odlučivati. 
Nakon usvajanja dnevnog reda, dolaskom Massima Brajuhe i nakon što oporbeni vijećnici  
napuštaju sjednicu, prisutno je 13 vijećnika, a nakon dolaska Slađane Radošević tijekom 
vijećničkih pitanja na Vijeću je prisutno 14 od ukupno 25 vijećnika. 
 
OSTALI PRISUTNI: 
LOVORKA HAJDIĆ GOLJA, pomoćnica pročelnika Ureda Grada Pule 
EVA BARBIR, Odsjek za poslove Gradskog vijeća i Gradonačelnika Grada Pule 
ALEKSANDAR MATIĆ, pročelnik Ureda Grada Pule 
VESNA SAJIĆ, pročelnica Upravnog odjela za financije i opću upravu 
GIORDANO ŠKUFLIĆ, pročelnik UO za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu 
LORENA DROPULIĆ UO za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu 
ELVIRA KRIZMANIĆ MARIJANOVIĆ, pročelnica UO za društvene djelatnosti 
JASMINA NINA KAMBER, pročelnica Upravnog odjela za kulturu 
NEBOJŠA NIKOLIĆ, pročelnik Službe za zastupanje Grada 
NIKOLINA RADULOVIĆ, pročelnica Službe za unutarnju reviziju 
VJEKOSLAV JOZANOVIĆ, direktor FRATARSKI d.o.o.  
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DARKO VIŠNJIĆ, direktor Kaštijuna d.o.o. Pula 
VESNA DUKIĆ, direktorica Kaštijuna d.o.o. Pula 
DALIBOR SULJEVIĆ, direktor Luke Pula d.o.o.  
DARKO BURŠIČ, direktor Monte Giro d.o.o.  
DEAN KOCIJANČIĆ, direktor Plinara d.o.o. Pula 
IGOR STARI, direktor Pula Herculanea d.o.o. Pula 
IVAN GLUŠAC, direktor Pula Sporta d.o.o. 
RENATO PERC, direktor Tržnice d.o.o. Pula 
DEAN STARČIĆ, direktor Vodovoda Pula d.o.o. Pula 
MARIZA KOVAČEVIĆ, ravnateljica Dječjeg vrtića Pula 
SANJA SUBOTIĆ, ravnateljica Dječjeg vrtića Mali svijet 
TAMARA BRUSSICH, ravnateljica DV–SI Rin Tin Tin Pula-Pola 
LORETA MOROSIN, ravnateljica Dnevnog centra Veruda-Pula 
NELA NAČINOVIĆ, ravnateljica Gradske knjižnice i čitaonica Pula 
GORDANA JEROMELA KAIĆ, ravnateljica INK – Gradsko kazalište Pula 
GORDANA RESTOVIĆ, ravnateljica Pula film festivala 
ALEKSEJ MIŠAN, ravnatelj Pučkog otvorenog učilišta Pula 
KLAUDIO KARLOVIĆ, zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe Pula 
IVICA PERICA predstavnik izrađivača Plana održive urbane mobilnosti Grada Pule  
MARIO MESARIĆ predstavnik izrađivača Strateške studije utjecaja na okoliš za održivu 
mobilnost Grada Pule 
LEONARD POROPAT, protokol Grada Pule 
DRAŽEN STEPANOV, informatičar 
MICHEL PERCAN, administrativni tajnik_eGlasanje 
RENATO PUNČEC, vanjski suradnik_eGlasanje 
 
 
PRELAZI SE NA UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA:  

Poziv s materijalima za 19. sjednicu Gradskog vijeća dostavljen je vijećnicima dana 
17. rujna 2019. godine, osim materijala za točke 9., 10. i 11. koji su vam dostavljeni 18. rujna 
2019. godine.  

 
Prijedlozi akata i materijali za 19. sjednicu dostupni su na tabletu vijećnika i web stranici 
Grada Pule.  
 
Vijećnicima je na znanje dana 02. kolovoza 2019. dostavljeno: 

- Izvješće Gradonačelnika o korištenju sredstava Proračunske zalihe Proračuna Grada 
Pule za mjesec srpanj 2019. godine te je Izvješće za kolovoz dostavljeno dana 13. 
rujna 2019. godine /sukladno članku 57. stavka 3. Zakona o proračunu (sve sukladno 
roku iz članka 109. Zakona o proračunu dana 13. rujna 2019. godine)  

- Prijedlog Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Pule za 2019. godinu, 
 
te je na znanje 13. rujna 2019. dostavljeno  
- Izvješće o radu Gradonačelnika Grada Pula-Pola za razdoblje od 01. siječnja do 30. 

lipnja 2019. godine, temeljem članka 63. Statuta Grada Pula-Pola (“Službene novine” 
Grada Pule br. 7/09, 16/09, 12/11, 1/13i 2/18) i članka 35.b. Zakona o lokalnoj i 
područnoj (regionalnoj) samoupravi („Narodne novine“ br. 33/01, 60/01-
vjerodostojno tumačenje, 129/05, 109/07, 125/08, 36/09, 150/11, 144/12, 19/13-
pročišćeni tekst, 137/15-ispravak i 123/17) 
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- Također je 25.09.2019.  na tablet dostavljen prijedlog Zaključka o Županijskom centru 
za gospodarenje otpadom „Kaštijun“ 

 
Prijedloge akata za ovu sjednicu razmatrali su i dostavili svoje izvješće nadležna radna tijela - 
Odbor za statut, Odbor za prostorno uređenje i Odbor za plan i financije te su vam izvješća o 
radu tih Odbora dostavljena na tablet 
 
Predsjednik obavještava da je 25. rujna 2019. godine zaprimio prijedlog od vijećnice 
GORDANE ČAKIĆ (Živi zid) za dopunu dnevnog reda 19. sjednice sa točkom „Odluka o 
utvrđivanju mjerila za sufinanciranje djelatnosti dadilja na području grada Pule“, što su 
vijećnici dobili na tablet. 
 
Po zaprimanju navedenog prijedloga predsjednik je zatražio mišljenje i očitovanje od 
Gradonačelnika odnosno nadležne stručne službe Grada o predloženom aktu kao i informaciju 
kakva je situacija u našem gradu sa upisima djece u dječje vrtiće. 
 
Slijedom očitovanja proizlazi da, obzirom da Grad Pula nema liste čekanja za upis djece u 
vrtiće, svi roditelji/skrbnici koji ostvaruju uvjet prebivališta, te ukoliko su oba roditelja 
zaposleni, stječu pravo upisa djeteta u jednu od predškolskih ustanova na području Grada 
Pule. 
 
Također, Dnevni centar za rehabilitaciju Veruda u suradnji s dječjim vrtićima zadovoljava i 
potrebe djece sa posebnim potrebama, bilo da se radi o potpunoj inkluziji ili o radu u 
posebnim skupinama obzirom da u Dječjem vrtiću Mali svijet postoje i dvije posebne skupine 
za djecu sa posebnim potrebama, odnosno autizmom.  
 
O eventualnom sufinanciranju obrta za čuvanje djece na području Pule moći će se razmatrati 
nakon ove pedagoške godine, a na temelju analize stvarnih potreba roditelja, ekonomske 
cijene programa u obrtima, učešća roditelja u cijeni koštanja programa, utvrđenog načina 
kontrole sufinanciranja, ali i prema proračunskim mogućnostima, uz uvjete koji su isključivo 
propisani Pravilnikom za upis koji vrijede jednako za sve.  
 
Što se formalnih nedostataka akata tiče u prijedlogu vijećnice Gordane Čakić nisu navedena 
financijska sredstva koja su potrebna za provedbu Odluke budući da u Proračunu Grada Pule 
za 2019. godinu nisu osigurana sredstva za sufinanciranje obrta za čuvanje djece. 
 
Ukoliko se prijedlog odnosi na Proračun Grada Pule za 2020. godinu, prijedlog za osiguranje 
potrebnih financijskih sredstava dostavlja se nadležnom Upravnom odjelu za društvene 
djelatnosti do 15. listopada 2019. godine. 
 
I na kraju, neovisno o iznesenom, za ovaj prijedlog odluke, kao općeg akta, bilo je potrebno 
provesti postupak savjetovanja s javnošću, sukladno članku 11. Zakona o pravu na pristup 
informacijama.  
 

- Slijedom navedenog, kako nije prihvatio prijedlog da se dnevni red dopuni 
predmetnom točkom, predsjednik moli predlagateljicu Gordanu Čakić da se izjasni da 
li nakon obrazloženja ostaje kod svog prijedloga za dopunu dnevnog reda. 
 

/G. Čakić: Naravno da ostajem kod svog prijedloga/ 
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Predsjednik daje na glasanje Prijedlog Gordane Čakić da se dnevni red dopuni s točkom  
Donošenje Odluke o utvrđivanju mjerila za sufinanciranje djelatnosti dadilja na 

području  
grada Pule 
 
  UTVRĐUJE DA VIJEĆE S 8 GLASOVA “ZA” i 12 GLASOVA “PROTIV” nije 

usvojilo Prijedlog dopune dnevnog reda vijećnice Gordane Čakić  
 

Slijedom navedenog stavlja na glasanje DNEVNI RED 19. sjednice Gradskog vijeća, 
predloženog dana 17. rujna 2019. godine te utvrđuje da je 

 
VIJEĆE S 12 GLASOVA “ZA” I 8 GLASOVA “PROTIV” usvojilo predloženi 

dnevni red 19. sjednice Gradskog vijeća Grada Pule 
 

D N E V N I R E D  

 

1. Vijećnička pitanja 
2. Usvajanje: 

2.1.  Skraćenog zapisnika sa 17. sjednice Gradskog vijeća od 31.07.2019.  
2.2. Skraćenog zapisnika sa 18., tematske, sjednice Gradskog vijeća od 28.08.2019. 

3. Donošenje Odluke o donošenju Plana održive urbane mobilnosti Grada Pule 
4. Donošenje Odluke o dodjeli financijskih sredstava komunalnoj tvrtki Pula Herculanea 

d.o.o. Pula u cilju nabave polupodzemnih posuda za otpad 
5. Donošenje Odluke o dodjeli financijskih sredstava trovačkom društvu Vodovod d.o.o. 

Pula za izgradnju magistralnog cjevovoda do turističke zone Verudela  
6. Donošenje Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Pule za 2019. 

godinu 
7. Donošenje Odluke o dopuni Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Pule za 2019. 

godinu  
8. Donošenje Odluke o davanju suglasnosti Javnoj vatrogasnoj postrojbi Pula i 

Područnoj vatrogasnoj zajednici Pula za izdavanje jamstva poslovnoj banci 
9. Donošenje Odluke o raspodjeli rezultata za 2018. godinu 
10. Donošenje Izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2019. 

godinu 
11. Donošenje Izmjena i dopuna Proračuna Grada Pule za 2019. godinu 
12. Izvješće o stanju i radu postrojenja ŽCGO Kaštijun - tematska točka 

 
 
Vijećnica Sanja Radolović traži riječ za povredu Poslovnika vezano za dnevni red. 
 
(- čl. 75.st.2 povreda Posl. – dnevnog reda : vijećniku koji želi govoriti o povredi poslovnika 

ili o povredi utvrđenog dnevnog reda predsjednik daje riječ čim je ovaj zatraži, govor tog 

vijećnika ne može trajati dulje od = 3 min) 

 
SANJA RADOLOVIĆ: 
 Članak 75.st.2 kaže da vijećnik koji želi govoriti o povredi Poslovnika ili o povredi 
utvrđenog dnevnog reda, predsjednik Vijeća mu daje riječ čim ovaj zatraži riječ. Govor tog 
vijećnika, kao što ja čitam, ne može trajati duže od 3 minute. Pozivam se na taj članak jer, kao 
što znate mi smo podnijeli dva prijedloga akta predsjedniku Gradskog vijeća sukladno članku 
65 i 66., pravno valjan zahtjev potpisan od strane više od jednog vijećnika, 11 vijećnika, 
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sazivanje tematske sjednice. Budući da vi to danas niste napravili, danas vam je istekao taj 
rok od 15 dana. Imamo dva članka koji govore o povredi Poslovnika o utvrđivanju dnevnog 
reda. 
 Očito je i evidentno da predsjednik Gradskog vijeća zajedno s ovom Gradskom 
upravom smatra da tematsku sjednicu za Kaštijun nije trebalo sazvati, smatra da je minorna 
tema to što je ovoga ljeta dva puta izmjerena veća razina onečišćenja od dozvoljenog, to što 
građani koji žive u okolici Kaštijuna i okolnih mjesta, «uživaju» u nesnosnom smradu. 
Predsjednik Gradskog vijeća očito smatra da nije trebao sazvati tematsku sjednicu o 
Kaštijunu, unatoč tome što je Kaštijun nakon uloženih 30 milijuna eura preplavljen balama 
RSF-a i što se i dandanas ne zna gdje će se sa njima. Također predsjednik Gradskog vijeća ne 
smatra shodnim staviti na dnevni red tematsku sjednicu o Kaštijunu, unatoč tome što je 
primjedbi samog Kaštijuna bilo preko 400 utvrđenih nedostataka i što je sam direktor 
Kaštijuna izjavio da je u Kaštijun potrebno uložiti još minimum 16.000.000,00 kuna kako bi 
on uopće bio u stanju raditi. Zato podnosim povredu utvrđenog dnevnog reda i zaista me 
zanima ako možete mi odgovoriti, predsjedniče Gradskog vijeća, zašto ste ignorirali naš 
zahtjev za sazivanje tematske sjednice i zašto ste vi, još po struci pravnik, ignorirali naš 
zahtjev, prekršili Poslovnik i time, da tako kažem, srozali ugled i značaj ovog Gradskog 
vijeća. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Mislim da je jako bitno odmah na početku neke stvari razlučiti, pa mi je i drago da ste 
istaknuli taj prigovor i primjedbu. 
 Prije svega mislim da je svakome jasno tko malo bolje poznaje rad Vijeća, a iz svega 
ovoga što je učinjeno od samog sazivanja ove sjednice, da sam u cijelosti poštivao vaš 
prijedlog. Vi ste predložili da se održi sjednica u određenom roku, koji je propisan 
Poslovnikom i da pred ovim Vijećem obradimo temu o kojoj ćemo danas i raspraviti. Želim 
vas podsjetiti da je u roku od 15 dana, ne samo sazvana sjednica ovog Vijeća, nego se i 
održava rasprava o temi Kaštijun.  

Apsolutno mi je razumljivo da, obzirom na političke događaje, pokušavate činjenicu 
što sam uz tu točku tematsku, koju ćemo raspraviti, informaciju ćemo dobiti, morao i objasniti 
zbog čega sam morao dodati još određene druge točke dnevnog reda.  

Dakle, o temi o kojoj su 11 vijećnika opozicije predložili da se raspravlja pred ovim 
Vijećem, raspravljat će se u zakonskom roku. Moramo se prisjetiti da je zadnja sjednica na 
kojoj smo donašali odluke, akte, koji su bitni za život ovog grada, za normalno funkcioniranje 
naših usluga koje dajemo građanima, ta je sjednica bila 31. srpnja, prije dva mjeseca, koja je 
doista i bila duga, na kojoj se dosta i raspravljalo, što je i normalno da tako bude, da jedan 
grad kao Pula, gdje rasprava među vijećnicima i ustanovama treba biti, jer se očekuje od 
civiliziranog grada da bude na jednom nivou. 
 Vas sam prijedlog primio 11. rujna 2019. godine. Danas održavamo sjednicu na kojoj 
će se raspravljati o jednoj temi koja je stvarno važna i bitna. I tu nema spora, niti dilema. 
Međutim, kao predsjednik Gradskog vijeća imam nekakve dužnosti i obaveze koje se tiču 
jamstva da akti koji su potrebni i nužni za funkcioniranje Grada budu doneseni u zakonskom 
roku i da ne donošenje određenih akata ne prouzroči problem u radu i uslugama na koje naši 
građani imaju pravo. 

Još jedna stvar. Ministarstvo uprave je u više navrata i svojim mišljenjima, a zadnje je 
meni naj bitnije, ono od 23. rujna 2015. godine, jasno naznačilo da zakon ne poznaju razlike 
između sjednica, da je uobičajeno u poslovnicima jedinca lokalne samouprave da postoje 
različiti termini za vrste sjednica, ali predsjednici Gradskog vijeća trebaju sjednice 
podjednako tretirati. U tom pravcu nema zapreke da uz raspravu o temi koju je meni 11 
vijećnika zatražilo da održimo i održavamo danas i da se uz to održava i raspravlja još tema. 
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Samo da dovršim kolege, pa ćemo raspravljati. 
Još jedna stvar je ovdje bitna za napomenuti od koje onako malo bježimo. Dana 23. 

rujna, u ponedjeljak, sazvao sam Kolegij predsjednika Klubova vijećnika. Cilj tog sastanka je 
bio da zajednički utvrdimo, da se dogovorimo, obzirom da ste vi predlagatelj rasprave po temi 
Kaštijuna, oko načina odvijanja sjednice i da učinimo nešto što je po mom sudu bilo jako 
bitno. Kako nisam dobio s vaše strane prijedlog da se donese neki konkretan Zaključak do 
tada, smatrao sam da nije dovoljno samo raspraviti o toj temi koja je jako bitna, smatrao sam 
da je potrebno donijeti određeni Zaključak, tražiti da se određene radnje sa strane, ne samo 
Kaštijuna kao takvog, jer je problem znamo širi, involvira više subjekata i da prijedlog 
Zaključka je takav i mi ćemo o njemu raspravljati i da do kraja kalendarske godine dobijemo 
Izvještaj od strane Kaštijuna o poduzetim mjerama i o onome što namjeravaju poduzeti. To je 
bio cilj. Taj Zaključak, prijedlog Zaključka, uručio sam svima vama, zamolio sam da ga 
podijelite, da ga raspravite i zamolio sam da u roku od dan i pol me obavijestite o tome da li 
je vama prihvatljiv ili imate prijedloge za eventualnu izmjeni i dopunu. Nitko mi nije 
odgovorio nakon tog sastanka. Ja nisam čekao samo dan i pol, ja sam čekao do jučer, do kraja 
radnog vremena, hoće li se netko od strane opozicije eventualno javiti sa nekakvim 
sugestijama. Nitko nije odgovorio. Često čujemo da nitko ne želi surađivati s opozicijom, pa 
nitko ne pita opoziciju, ja sam nastojao u tom trenutku, jer smatram da je to pitanje bitno za 
sve sugrađane, postići konsenzus. Međutim, volje za suradnju jednostavno nije bilo.  

Obzirom na sve što sam rekao s pravne strane je sve čisto. Razumijem politiku, želju 
opozicije, legitimno, da temu koju ste postavili dobije u javnosti možda što veću težinu. 
mislim da sam bio, ne kratak, ali da važnost te teme zahtjeva odgovarajuće obrazloženje.  
 
Vijećnik Radenko Ognjenović javlja se za riječ za istu primjedbu. 
 
RADENKO OGNJENOVIĆ: 
 Dobar dan svima. 
 Pozdravljam i osobe koje ovdje prvi puta vidim. Drago mi je da su došle na našu 
sjednicu. 
 Meni je žao gospodine predsjedniče da vi kao pravnik svjesno obmanjujete javnost i 
građane ovog grada, jer u Poslovniku piše da je danas istekao rok da vi sa današnjim 
datumom morate odrediti datum kada će se održati tematska sjednica. Vama je 26.09.2019. 
godine bio krajnji rok, ne za održavanje sjednice, nego to vam je bio datum kada morate 
odrediti kada će se ta sjednica održati. To vam piše u prijedlogu Poslovniku. 
 Drugo, meni je žao da vi ne koristite snagu argumenata, nego argument snage, 
ignorirate potpise dovoljnog broja vijećnika za sazivanje ove sjednice. Normalno ste mogli 
održati i ovu sjednicu i normalno ste mogli održati i tematsku sjednicu, jer danas vam je 
istekao rok za određivanje datuma, ne za održavanje sjednice. Prema tome pročitajte si 
Poslovnik. Ja nisam pravnik, ali sam dovoljno učen, načitan, da vidim što u tom Poslovniku 
piše. Ja bih vas molio, ono što smo napisali u zahtjevu, u zahtjevu nigdje ne piše da mi 
moramo predložiti Zaključak. Kako ste održali tematsku sjednicu vis a vis Herculanee, ista je 
priča bila, kada smo govorili o komunalnom otpadu. Znači, može se održati sjednica i bez 
zaključka. I na kraju krajeva što nije sramota da se tematska sjednica o ovom problemu ne 
održava u Puli na čijem se prostoru Kaštijun nalazi, a za svaku je pohvalu da se ta ista 
sjednica održala u Općini Medulin, gdje su bili prisutni i predstavnici Uprave Kaštijuna, gdje 
su bili prisutni predstavnici Općine od načelnika, predsjednika Vijeća, i na toj sjednici su 
mogli govoriti građani o svojim problemima. A vi ste to sve veoma lijepo zakukuljili, 
zamumuljili da ste to stavili kao zadnju točku dnevnog reda da bi došla na dnevni red možda 
oko 22, 23, 24:00 sata poslije pola noći. I hvala bogu smo i prošli put imali priliku vidjeti da 
neki spavaju, neki su umorni. Zato je ovo apsolutno neprimjereno. Zahvaljujem 
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TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Samo da odgovorim. 
 Kolega, mislim da u biti vaša primjedba je slična primjedbi kolegice Radolović. Ja ću 
vam odgovoriti samo jednu jako jednostavnu stvar. Danas održavamo sjednicu Gradskog 
vijeća o kojoj se raspravlja, između ostalog, o temi koju ste vi postavili. Zakon o lokalnoj 
samoupravi po meni ne poznaje različite vrste sjednica. Sve će se odvijati, cijela rasprava s 
tim točkama. Za razliku, ako baš pričamo o Općini Medulin, mi ćemo ja se nadam, nakon 
rasprave donijeti određene zaključke u kojima ćemo potaknuti na sve, naravno da nije obveza, 
to je logično, ja osobno smatram da je korisno donijeti takav zaključak. Smatram isto da 
postoji jedna stvar koja se zove nacrt, da se možda dogovori nakon jednog sastanka, pa makar 
formalno da nije prihvatljiv, zaključak ili nešto mislim da je normalno, komunikacija je 
trebala biti. 
 Druga stvar, ja ne donosim dnevni red, ja ga samo predlažem Vijeću. Vijeće je to, koje 
glasanjem donosi dnevni red ili ne. I tako smo i glasali i donijeli smo dnevni red danas. Samo 
nekakve relacije da budu jasne. Ako netko ima primjedbu na tu proceduru, imate mogućnosti 
kontrole i nadzora, zakonitosti, dozvolite, ne upadajte mi u riječ – znači, i vi isto tako 
primjedbu dajete na kršenje Poslovnika. Dajte primjedbu na kršenje Poslovnika, sada smo još 
u toj fazi jer imati ćemo točku i raspravu po temi Kaštijuna, slobodno recite, ali ako je to 
primjedba povrede Poslovnika. 
 
MIRKO JURKIĆ: 
 U ime Kluba vijećnika HDZ-ea priključujem se potpisima kolega iz oporbe, koja je 
tražila da se održi tematska sjednica, što su na kraju tih potpisa zatražili tematsku sjednicu. 
Danas je situacija oko Kaštijuna dovoljna da se sazove jedna tematska sjednica, a ne da se 
ugura kao točka u redovnu sjednicu. Mislim da se moglo održati i jedno i drugo, bilo je 
vremena, i dandanas je bilo vremena za to, mogla se prvo održati tematska, a zatim redovna 
sjednica i ne bi bilo prvi put da se to tako odradi. Mislim da se to moglo, samo je pitanje da li 
se htjelo dati dovoljno važnosti toj tematici.  
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Sada dozvolite da odgovorim. 
 Neosporno je, već sam puno puta to ponovio, jedanaest vijećnika je tražilo sazivanje 
sjednice koja se danas održava.  
 Ja vas slušam, samo dozvolite da završim. 
 Kolega, upadate u riječ. 
 U roku od 15 dana imam po Poslovniku obvezu sazvati sjednicu Gradskog vijeća. 
 Molim vas kolega, nemojte upadati u riječ! Ajde, dozvolite mi da odgovorim. Vi 
postavljate pitanja, koja morate kao vijećnik, apsolutno imate sva prava, ali dozvolite meni 
isto tako slobodu da odgovorim na postavljena pitanja. 
 Rješavamo drugi dio, onaj na koji se referirate. 

Kao predsjednik sazivam sjednicu u roku koji je zakon i Poslovnik dao. Niti jedna 
odredba ni zakona, ni Poslovnika me ne ograničava, ukoliko je to potrebno da se na toj istoj 
sjednici odluči, raspravlja i o dodatnim točkama. Dapače, ja imam dužnost to učiniti, jer ovdje 
imamo neke stvari koje su se morale upravo u određenim rokovima izvršiti. Danas ćemo 
raspraviti o temi koju ste tražili, razgovaramo o formi, vi želite jednu sjednicu s jednom 
točkom. Najbitnije je da o Kaštijunu, o postrojenju, o stanju, moramo raspraviti. Ja sam 
odlučio sazvati i održati sjednicu u roku od 15 dana, ne samo sazvati je u zadanom roku od 15 
dana. Odlučio sam što prije sazvati i održati sjednicu u interesu rješavanja tog problema, kao 
prvo. 
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Drugo, smatrao sam da je u tom interesu potrebno, neovisno o tome, o brzini, da se u što 
kraćem roku sastanem sa kolegama, predsjednicima klubova vijećnika i da pokušamo 
usuglasiti to pitanje. 
Treće, ponavljam, uz cijelu tu raspravu da vidimo suštinu, što možemo u što kraćem roku kao 
Gradsko vijeće učiniti, učiniti ono što smatram, niti da je maksimum, donijeti Zaključak u 
kojemu tražimo hitnu akciju od strane Kaštijuna u suradnji sa Županijom i sa drugim 
komunalnim poduzećima. Još jedno ne manje bitno, da u ovom Gradskom vijeću nam se 
dostavi Izvješće o planiranim i poduzetim radnjama do kraja kalendarske godine. To je 
najkonkretniji   akt koji mi možemo tražiti i da tu potaknemo rješenje. Danas će se održati 
sjednica te će i  vijećnici i javnost moći čuti i od direktora Kaštijuna sve informacije, moći će 
čuti ne samo to, ja se nadam na kraju krajeva, da će se i podržati Zaključak jer je jasan, 
koncizan. Do sada barem nemam informaciju da je nešto sporno u tom Zaključku. To je moja 
nada. I bio bi dobar znak prema javnosti da u tom pitanju budemo što jedinstveniji. 
I vijećnik Gordić traži riječ za povredu Poslovnika. 
 
SINIŠA GORDIĆ: 

Da ne ponavljam previše kolege, osvrnut ću se na zahtjev sa 11 potpisa koji smo 
predali za sazivanje tematske sjednice o Kaštijunu. 

Kada ističete kako vam je stalo o tome da se javnost informira, građani, odnosno 
stanovnike ovoga područja o samom Kaštijunu, govori to da je to 12. točka po redu. Mogla je 
konkretno biti, recimo i prva točka dnevnog reda, tj. prva po raspravi. Međutim mi imamo 
situaciju da je to zadnja točka dnevnog reda. Kada pričate o tome da brinete da se i neke 
odluke u ovom gradu donesu, da se provedu, mislim da nitko ne brani da se Gradsko vijeće 
sastaje češće, ne jednom u tri mjeseca. To nije taj problem. 

Spominjete Zaključak, vidio jesam ga. Već imamo prijedlog Zaključka bez provedene 
rasprave, pa stvarno nemamo zašto imati uopće samo sjednicu, niti tu točku, pa odmah 
izglasajmo samo Zaključak . 

Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 

Odgovorio sam već na što mislim, obzirom da je primjedba slična... 
Kolegice Čakić, imate riječ. 
 

GORDANA ČAKIĆ: 
 Ja nisam pravnica, Poslovnik čitam više puta pa, da li možete samo odgovoriti koja je 
razlika između zahtjeva za uvrštenje točke u dnevni red i zahtjeva za tematsku sjednicu. Ja 
nisam uopće uspjela shvatiti tu razliku. 
 Još jedno pitanje, zašto niste prihvatili, ponudili smo kompromis, da prije ordinarne 
sjednice bude tematska sjednica. Meni uopće nije jasno u čemu je problem, zašto to nije 
napravljeno do kraja. 
 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 

Zahvaljujem. 
Nisam se dotakao toga, ali dobro je odmah na početku riješiti. 
Prvo, imali ste mogućnost predložiti izmjenu dnevnog reda na bilo koji način, bilo 

uvrštavanjem ove točke kao prve nakon vijećničkih pitanja, do toga i nije došlo. 
I drugo, smatram da je pristup... Samo dozvolite kolege, ako postavljate pitanje, 

dozvolite mi, barem, da na njih odgovorim. 
Hvala. 
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Drugo pitanje je vezano uz točku ili sjednicu. 
I po zakonu, ponavljam još jednom , kada netko od vijećnika podnosi, u ovom slučaju 

11 vijećnika, zahtjev za održavanje sjednice, bilo tematske, bilo izvanredne ili nešto slično, 
obveza koja meni proizlazi je da istu zakažem u određenom roku. U ovom slučaju saziv je u 
roku od 15 dana, a ja sam odmah predložio, odredio i održavanje sjednice. Međutim, uz tu 
predloženu točku, predložio sam da se uz tu točku na današnjoj sjednici odlučuje i o dodatnim 
točkama. Zakon o lokalnoj samoupravi poznaje samo jednu stvar, sjednicu Gradskog vijeća. 
Dobivanjem zahtjeva od strane vijećnika ja sam dužan bio, što sam i učinio, sazvati sjednicu u 
tom roku. Ne bih volio ponavljati argumente više puta. Niti jedna točka Zakona niti 
Poslovnika mene ne obvezuje da se održava sjednica sa tom jednom točkom dnevnog reda, iz 
razloga koje sam prije rekao. 
 
Kolega Ognjenović, čekajte, zar vas moram opomenuti svaka dva minuta. Mislim da nema 
smisla na taj način raditi.  
 
/Radenko Ognjenović: Nećemo više). 
 
Odlično. 
 
Ja mislim da sam odgovorio na postavljena pitanja 
 
Nakon što su primili na znanje objašnjenje predsjednika Gradskog vijeća, vijećnici oporbe 
napuštaju sjednicu (Alka Starac, Roberto Fabris, Sanja Radolović, Siniša Gordić, Igor Belas, 
Radenko Ognjenović, Mirko Jurkić, Gordana Čakić) u 17,40 sati napuštaju vijećnicu). 
 
PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ utvrđuje da je sjednici pristupio vijećnik Massimo Brajuha 
tijekom rasprave pa mu dozvoljava sudjelovanje u raspravi i utvrđuje da nakon odlaska 8 
vijećnika i dolaska 1 vijećnika u ovom trenutku sjednici prisustvuje 13 vijećnika i Vijeće ima 
kvorum za daljnji tijek sjednice. Predsjednik utvrđuje da Gradsko vijeće nastavlja rad sa 13 
prisutnih vijećnika. 
 
 
AD - 1. VIJEĆNIČKA PITANJA 
 

Na 17. sjednici nisu stigli postaviti vijećničko pitanje vijećnici, koji danas imaju 
prednost, a postavljat će pitanja prema slijedećem redoslijedu: 

1. Redžep Raimović 
2. Dunja Račić 
3. Ivan Nekić 
- (Mirko Jurkić koji nije na 17. sjednici postavio pitanje je odsutan) 

Tijekom vijećničkih pitanja na sjednicu dolazi Sladjana Radošević te predsjednik utvrđuje da 
se rad Vijeća nastavlja sa 14 prisutnih vijećnika. 
 
REDŽEP RAIMOVIĆ: 
 Dobar večer svima. 
 Imam dva pitanja. 
 Prvo pitanje je za gospodina Igora Starog u vezi kanalizacije prigradskih naselja: 



 

12 
 

Pragrande već neko vrijeme intenzivno radi na pripremi za izgradnju kanalizacijskog sustava 
u prigradskim naseljima koja još uvijek nemaju kanalizaciju, a koji bi se u velikoj mjeri 
trebao financirati bespovratnim novcima Europske unije.  
Također tu je i projekt Pula Sjever koji obuhvaća Štinjan, Fažanu i Vodnjan. 
Znam da je interes kod građana velik pa me zanima dokle se stiglo s tim projektima i koliko je 
izvjesna realizacija? Hvala. 

I drugo pitanje za gospodina Giordana Škufića 
Svjedoci smo da se u posljednje vrijeme na širem gradskom području sve intenzivnije 

sade nova stabla i općenito zeleno, što je apsolutno za svaku pohvalu. Zanima me postoji li 
plan obuhvaćenog zelenog hoda i ako nam možete otkriti buduće aktivnosti. 
 Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Direktor Igor Stari, imate riječ. 
 
IGOR STARI; 
 Dobar večer svima. 
 Aktualna je tematika. Znate da te projekte pripremamo već duži niz godina . Ja mislim 
da smo mi što se tiče Projekta Pula sjever naš posao odradili, aplikacije smo proveli u 
sedmom mjesecu, očekujemo od nadležnih tijela, Hrvatskih voda i POA, znači, središnjeg 
tijela državnih institucija da se o Projektu očituju i ja se nadam do kraja godine da potpišemo 
ugovor da možemo raspisivati natječajnu dokumentaciju, odnosno tendere. Drugim riječima 
to znači da smo ishodovali sve akte koje smo trebali za gradnju, imamo većinu građevinskih 
dozvola, ovo što je preostalo će u narednih mjesec, dva biti odrađeno, riješeno je više od 70% 
imovinsko-pravnih odnosa, koji će se do kraja riješiti u ovom periodu kontrole dokumentacije 
prihvaćene od strane Hrvatskih voda. I ja mislim, ja se duboko nadam da će Hrvatske vode što 
prije dati zeleno svjetlo. Ja bih samo ponovo da smo mi naš posao odradili onako smo i rekli, 
znači, 7 mjeseci cjelokupna aplikacija je predana u Hrvatske vode. Sada je samo na državi da, 
ja bih rekao, pripremi ugovor i omogući nam da krenemo sa natječajem, tender dokumentacija 
bi upravo sada trebala biti u samoj kontroli. 
 Što se tiče Projekta Pula centar, da i to pojasnim, znači do kraja godine očekujemo sve 
lokacijske dozvole, više od 10 građevinskih dozvola, to znači da ćemo 2020. godine biti 
spremni za gradnju i Pula centar, što znači da ova naselja koja spominjete i u Pula centru, ako 
Hrvatske vode odobre i ako ova država želi, mi možemo krenuti i sa Centrom krajem 2020. 
godine, odnosno početkom 2021. godine u izgradnju kanalizacijskog sustava. 
 Evo, toliko. Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Pročelnik Giordano Škuflić, imate riječ. 
 
GIORDANO ŠKUFLIĆ: 
 Dobar večer svim prisutnim. 
 Grad Pula kroz program održavanja, program izgradnje, kroz obvezu zamjenske 
sadnje u toku kalendarske godine, zasadi oko 200 stabala raznih vrsti. Pored toga Grad Pula 
se uključuje u sve aktivnosti na području grada, Županije i Republike, da li su pokrenule 
ustanove ili su ga pokrenule udruge civilnog društva, sudjeluje, suportira, kao što je to zadnja 
akcija na području cijele Republike Hrvatske, pod nazivom «Zasadi drvo, ne budi panj», jer 
smo iz našeg Proračuna osigurali sredstva da se još 200-stotinjak stabala na području Grada 
Pule zasadi, i na taj način održi usmjerenje Grada Pule, a to se usmjerenje tiče zaštite okoliša, 
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oplemenjivanje, zadržavanje i obogaćivanje zelenog fonda u našem gradu. smanjivanje CO2 u 
zraku, jednostavno sve naše aktivnosti su bile usmjerene na tom planu prema tim 
aktivnostima, tako će biti i u buduće. 
 Grad Pula ima oko 1300 hektara površina koje su po namjeni javne zelene površine, 
zaštićeno zelene površine, površine koje su namijenjene sportu i rekreaciji, a 67 hektara se 
održavaju zelene površine na području Grada Pule za što se godišnje izdvaja u našem 
Proračunu preko 8 milijuna kuna. Na neki način Grad Pula u svim svojim programima do 
sada izdvaja znatna sredstva u zeleni fond. 
 Ja bih se dotaknuo još jedne situacije, jedne teme u Gradu Puli, koja je ovih dana 
aktualna, a to se tiče naših Giardina i na neki način dezinformacije ili bilo kakav oblik 
informacija koje nisu točne, Giardini su centar grada, simbol ovog grada, Giardini su sa 
stablima, Giardini su bili sa stablima, danas su sa stablima, Giardini će u buduće biti sa 
stablima, oko toga nema nikakvog govora. 
 Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Utvrđujem da je pristupila sjednici i kolegica Sladjana Radošević. 
 Sada nas ima 14 vijećnika. 

Kolegice Dunja Račić, imate riječ. 
 
DUNJA RAČIĆ: 
 Dobar večer svima. 
 Ja bih imala dva pitanja, 
 Prvo pitanje bi bilo za gospođu Elviru Krizmanić Marijanović. 
 Poštovana, s početkom nove školske godine puno se u javnosti pričalo o tome hoće li 
djeca koja za to imaju potrebu moći imati osigurane pomoćnike u nastavi. Škola je počela pa 
me zanima kako je na kraju sve to završilo, da li su djeca dobila svoje pomoćnike. Isto tako 
me interesira što je Grad Pula po tom pitanju učinio. 

Drugo pitanje bih postavila gospodinu pročelniku Aleksandru Matiću. 
Grad Pula kao cijelo urbano područje obiluje bogatom kulturološkom i bogatom 

baštinom koja čini i predstavlja društveni i gospodarski potencijal. Valorizacija baštine, kao i 
stavljanje u funkciju turizma, jedan je od glavnih ciljeva i ITU mehanizma. Stoga bi me 
zanimalo u kojoj je fazi poziv u sklopu kojeg će se revitalizirati kulturna baština na urbanom 
području Grada Pule. 

Hvala. 
 

TIZIANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem. 
Dajem riječ pročelnici Elviri Krizmanić Marijanović, da odgovori na prvo pitanje. 
 

ELVIRA KRIZMANIĆ MARIJNOVIĆ: 
Dobar dan svima. 
Zahvaljujem vam što ste postavili ovo pitanje. U posljednjih mjesec, dva dana bilo je 

dosta govora o pomoćnicima u nastavi, o tome koja djeca imaju pravo, odnosno učenici pravo 
na pomoćnika u nastavi, a tko nema 

Dalje, mislim da prije svega, treba krenuti od toga da je prošle godine donesen novi 
Pravilnik o pomoćnicima u nastavi, gdje je točno pojašnjena procedura i tome tko i kakvu 
ulogu ima u toj proceduri. 
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Grad Pula prije svega je u Projektu « Zajedno do znanja2» osigurao 12,7 milijuna 
kuna za pomoćnike u nastavi za učenike škola kojima je osnivač. To je 10 osnovnih škola i 
škola za odgoj i obrazovanje. U ovom trenutku imamo zaposlenih 60 pomoćnika u nastavi za 
86 učenika. To je brojka koja se mijenja. Dakle, u posljednjih mjesec, dva dana konstantno se 
mijenjala ta brojka, a evo i zašto. Naime, stručne službe škola prate učenike. Ukoliko tvrde da 
je nekome od učenika potreban pomoćnik u nastavi, oni na obrascu 1 podnose zahtjev Uredu 
državne uprave u Istarskoj županiji. Ured državne uprave zaprima taj zahtjev, zaprima svu 
dokumentaciju i utvrđuje na temelju sve te dokumentacije da li je nekom učeniku neophodan 
pomoćnik u nastavi. Nakon toga na obrascu 2 taj obrazac dostavlja osnivačima, konkretno u 
našem slučaju Upravnom odjelu za društvene djelatnosti i mi taj isti zahtjev prosljeđujemo na 
prethodnu suglasnost Ministarstvu znanosti i obrazovanja. Dakle, njihove stručne službe 
nakon toga utvrđuju da li će neki učenik imati pravo na pomoćnika ili smatraju da dijete može 
napredovati, odnosno da učenik može napredovati u učenju, u radu, bez pomoćnika u nastavi 
Dakle, uloge osnivača škola su samo u tom smislu da pruže nekakvu administrativnu podršku 
i da osiguraju sredstva  

Do 1.03. ove godine sve škole su morale dostaviti zahtjeve za svoje učenike da se 
osigura potpora, da se osiguraju pomoćnici u nastavi i stručno komunikacijski posrednici i 
nakon toga je Ministarstvo odlučivalo. 

Imali smo malo problema jer za 7 učenika nije odobren pomoćnik u nastavi, za one 
učenike koji su u prethodnoj školskoj godini imali pomoćnike. Jedan je učenik odselio, za šest 
učenika smo ponovno tražili da se odluče o tome. Ministarstvo je sazvalo jedno posebno 
povjerenstvo koje je ponovno o tome odlučivalo i na kraju je za 4 učenika i odobren 
pomoćnik u nastavi, a za dvoje su smatrali da mogu napredovati bez pomoćnika u nastavi. 

Ono što je bitno znati je da pomoćnik u nastavi nije tu da podučava djecu, da mu 
pomaže u učenju, pomoćnik u nastavi mora samo fizički pomoći učeniku, a stručne službe 
škole moraju pomagati u učenju učenicima.  

Evo, toliko. Hvala. 
TIZIANO SOŠIĆ: 

Zahvaljujem. 
Pozivam pročelnika Aleksandra Matića da odgovori na drugo pitanje. 

 
ALEKSANDAR MATIĆ: 
 Dobar dan svima, buon giorno a tutti. 
 Tema je izrazito aktualna, ITU mehanizam, a i sve mogućnosti koje pružaju Europski 
fondovi pružaju mogućnost jedinicama lokalne samouprave da provode određene projekte, a 
da pri tom da se Proračun u što manjoj mjeri opterećuje. Integrirana teritorijalna ulaganja za 
period od 2014. do 2020. godinu za ovo proračunsko razdoblje za ovaj Proračun Europske 
unije ima na raspolaganju za Republiku Hrvatski 345.000.000,00 eura. I mi smo jedan od 7 
gradova i jedan od 7 urbanih područja koji je ušao u taj mehanizam. Osim Pule tu je i Rijeka, 
Zadar, Split, a na kontinentu to je uz metropolu i Slavonski b rod, odnosno Osijek. 
 Izrazito je velik interes za taj mehanizam i već u najavi je da u idućem proračunskom 
razdoblju, u idućem Proračunu Europske unije od 2021. do 2027. godine tih urbanih područja 
će se proširiti na 14. U ITU mehanizam će ući i Šibenik i Dubrovnik i Karlovac i Vinkovci, 
Varaždin, Bjelovar, svi gradovi koji imaju preko 35.000 stanovnika.  
 Što se tiče konkretno vaših pitanja, mi sve specifične ciljeve koje provodimo kroz ITU 
mehanizam provodimo ih u suradnji sa resornim tijelima, imamo neku vertikalu provođenja 
tih projekata, a to je prvenstveno Ministarstvo regionalnog razvoja i fondova Europske unije 
koje je krovna nama institucija. Nakon toga je SAPU, središnja agencija za financiranje i 
ugovaranje i Ured Grada, koji i kroz svoj Ured je operativna podrška svim prijaviteljima 
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budućih projekata, te naravno naši partneri jedinice lokalne samouprave koji su ušli u ITU 
mehanizam za urbano područje Pula, odnosno prihvatljivi prijavitelji. 
 Što se tiče tih specifičnih ciljeva mi imamo nekoliko naziva, to što ste vi pitali, to je 
kultura, ali imamo i poduzetničku infrastrukturu, imamo poduzetništvo, imamo brownfield 
promet. Što se tiče kulture, odnosno povećanja izdataka kroz nova zapošljavanja u turizmu, 
trenutno je cijela dokumentacija u Središnjoj agenciji za sufinanciranje i ugovaranje u 
administrativnoj provjeri. 
 Tu imamo 4 jako značajna projekta, ne samo za grad Pulu, nego i za Grad Vodnjan i 
za općinu Svetvinćenat, to je pulski fortifikacijski sustav spajanje naših tunela sa utvrdom 
Kaštel, odnosno rekonstrukcija Malog Rimskog kazališta i Arheološki muzej, stvaranje uljare,  
multimedijalni centar u Vodnjanu, valorizacija Svetvinčentske kulturne batine. 
 Ponavljam, oni su na administrativnoj provjeri. 
 Što se tiče poduzetničke infrastrukture danas je resorno Ministarstvo raspisalo poziv i 
taj poziv je otvoren od danas do konca kalendarske godine, odnosno do 31. prosinca 2019. 
godine. I tu imao na raspolaganju 20-tak milijuna kuna, a stopa sufinanciranja je 85 %. 

Što se tiče samog poduzetništva i brownfielda pozivi su u pripremi, dok što se tiče 
specifičnosti, urbani promet to smo potpisali ugovor i taj projekt je u provedbi putem naših 
trgovačkih društava Pula promet koji je nositelj projekta, odnosno Plinara Pula za punionicu. 
Grad Pula nije da samo kroz ITU mehanizam povlači bespovratna sredstva za kulturu, za 
kulturne manifestacije, odnosno za objekte koji služe kulturi, tu imamo i naš Pionirski dom, 
odnosno Dječji kreativni centar za koji su prije nekoliko dana započeli radovi, gdje smo dobili 
bespovratno 2,1 milijun kuna, što iz Europskih fondova, što iz materijalnih sredstava, te 
imamo u pripremi energetsku obnovu krovne, kulturne institucije, neću reći samo u Gradu 
Puli, nego u cijeloj županiji; tu je Istarsko narodno kazalište-Gradsko kazalište Pula, koje ja 
vjerujem da kada bude bio raspisan natječaj bit ćemo spremni, imat ćemo svu projektnu 
dokumentaciju da možemo tu instituciju, koja nije samo za nas, nego za cijelu Županiju, u 
budećem razdoblju obnoviti.  
To bi bilo u najkraćim crtama. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Kolegice Dunja Račić, imate riječ. 
 
DUNJA RAČIĆ: 
 Zahvaljujem na odgovorima. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Kolega Nekić, možete postaviti pitanja. 
 
IVAN NEKIĆ: 
 Hvala gospodine predsjedniče. 
 Dobar dan svima. 
 Jedno pitanje za pročelnika Giordana Škuflića. 
 Vidjeli smo prošlog ljeta uređenje Uspona Marjana Rotara, uspon kraj Arene, sada je 
Arena time došla do izražaja, okoliš je uređen, puno ljepše izgleda, pa sada me zanima što je s 
onim stepenicama s druge strane, hoće li Grad možda urediti i te stepenice koje idu uz Arenu. 
 Hvala. 
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TIZIAN SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Pročelniče Škufliću, možete odgovoriti na pitanje. 
 
GIORDANO ŠKUFLIĆ: 
 Hvala. 
 Područje oko Arene je jedna funkcionalna cjelina, koja se ne može odvajati, koja čini 
jedan gabarit koji pripada Areni, jednostavno jako je teško to odvojiti. Međutim, to su veliki 
zahtjevni radovi i jednostavno mora se raditi u fazama. Prva faza bila je rješavanje Rotorovog 
uspona, koji smo završili. Zadovoljni smo s materijalima, s uređenjem, načinom uređenja i 
sve ono što smo zamislili i tim tempom idemo dalje, imamo neko određeno rješenje i neko 
idejno rješenje koje nam je baza za područje iznad Arene, pozadi Arene. Tu smo u kontaktu i 
s Arheološkim muzejom, koji je nama partner bio u ovom poslu na Usponu, a biti će i u ovim 
drugim potezima oko Arene i sa nadležnim Konzervatorskim odjelom. 

Stubište je malo zahtjevnije, jer se ono mora demontirati, betonirati podloga, ponovno 
vratiti natrag, vidjet ćemo koji će biti uvjeti onaj prilaz njima, kao i prednji dio. 

Mi smo imali preliminarni razgovor sa Konzervatorskim odjelom i sa Arheološkim 
muzejom, u kontaktu smo. Taj projekt ne stoji, on ide dalje, samo što sada na redu neće biti 
operativno djelovanje na terenu oko Arene, u biti će biti aktivnosti u svezi projektne 
dokumentacije. Prije nego što se pristupi bilo kojem projektiranju mora se dogovoriti na koji 
način će se ići dalje. Tu naravno i konzervatori i Arheološki muzej kao partneri prisutni su 
cijelo vrijeme. Sa projektom se ide dalje, samo što se sada jedan drugi vid posla mora obaviti. 
 
IVAN NEKIĆ: 
 Zahvaljujem na odgovoru. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Sada smo završili s vijećničkim pitanjima vijećnika koji su imali prednost i koji nisu 
stigli  postaviti vijećnika pitanja na 17. sjednici. Obzirom da ipak vijećnici opozicije su 
iskoristili svoje demokratsko pravo, odlučili u znak protesta napustiti sjednicu, kada bih sada 
pitao tko se javlja za postavljanje vijećničkih pitanja, značilo bi da sigurno, barem na 
slijedećoj sjednici kolege iz opozicije ne bi mogle postavljati pitanja, jer bi prednost imali 
vijećnici vladajuće koalicije. 
 
 Predložio bih da sljedeća pitanja postavljamo na narednoj sjednici tako da u 
utvrđivanju redoslijeda i kolege iz opozicije mogu dobiti odgovarajuće mjesto obzirom na 
naša Pravila. 
 
 
AD – 2  USVAJANJE:  

2.1.    SKRAĆENOG ZAPISNIKA SA 17. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA OD  
  31.07.2019. godine 
2.2.    SKRAĆENOG ZAPISNIKA SA 18., TEMATSKE SJEDNICE GRADSKOG  

VIJEĆA OD 28.08.2019. godine 
 
 Predsjednik moli vijećnike da iznesu eventualne primjedbe ili dopune na Skraćeni 
zapisnik sa 17. sjednice od 31.07.2019. godine i 18. sjednice od 28.09.2019 godine. 
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Budući se nitko ne javlja za riječ zaključuje raspravu i odvojeno stavlja na glasanje Skraćeni 
zapisnik sa 17., a zatim sa 18 sjednice te utvrđuje da je Vijeće sa 14 GLASOVA “ZA”, bez 
GLASOVA “PROTIV” i bez “SUZDRŽANIH” glasova usvojilo  
   

pod 2.1. SKRAĆENI ZAPISNIK 
sa 17. sjednice Gradskog Vijeća od 31.07.2019. godine 
 
Utvrđuje da je Vijeće sa 14 GLASOVA “ZA”, bez GLASOVA “PROTIV” i bez 

“SUZDRŽANIH” glasova usvojilo  
 

 pod 2.2. SKRAĆENI ZAPISNIK 
sa 18. sjednice (tematske) Gradskog Vijeća od 28.08.2019. godine 

 
 
 
 
AD – 3.  DONOŠENJE ODLUKE O DONOŠENJU PLANA ODRŽIVE URBANE 

MOBILNOSTI GRADA PULE  
 

Predsjednik pozdravlja predstavnike izrađivača Plana i Strateške studije utjecaja na 
okoliš gosp. Perica Ivicu i Marija Mesarića. 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE Boris 
Miletić pa moli Giordana Škuflića, pročelnika Upravnog odjela za prostorno uređenje, 
komunalni sustav da obrazloži prijedlog akta,  a po potrebi dodatno obrazloženje  dati će Ivica 
Perica, predstavnik izrađivača Plana održive urbane mobilnosti te Mario Mesarić, predstavnik 
izrađivača Strateške studije utjecaja na okoliš za održivu mobilnost Grada Pule. 
Uvodno obrazloženje je dao Giordano Skuflić, pročelnik Upravnog odjela za prostorno 
uređenje, komunalni sustav i imovinu. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
- Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
- Odbor za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas), vijećnici sus primili na tablet. 
 

Budući se nitko nije javio za raspravu Predsjednik TIZIANO SOŠIĆ zaključuje 
raspravu i daje na glasanje Odluku o donošenju plana održive urbane mobilnosti Grada Pule 
te utvrđuje da je  

VIJEĆE SA 14 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I bez„SUZDRŽANIH“ 
GLASOVA donijelo 

 

  ODLUKU  
o donošenju plana održive urbane mobilnosti Grada Pule 

AD – 4  DONOŠENJE ODLUKE O DODJELI FINANCIJSKIH SREDSTAVA  
  KOMUNALNOJ TVRTKI PULA HERCULANEA D.O.O. PULA U CILJU 
  NABAVE POLUPODZEMNIH POSUDA ZA OTPAD 
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE Boris 
Miletić. Uvodno obrazloženje je dao Giordano Skuflić, pročelnik Upravnog odjela za 
prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu 
 
Izvješća nadležnih radih tijela: 
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- Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
- Odbora za plan i financije (predsjednica: Sanja Radolović, vijećnici su primili na tablet. 
 

Budući se nitko nije javio za riječ Predsjednik TIZIANO SOŠIĆ zaključuje raspravu i 
daje na glasanje Odluku o dodjeli financijskih sredstava komunalnoj tvrtki Pula Herculanea 
d.o.o. Pula u cilju nabave polupodzemnih posuda za otpad te utvrđuje da je  

 
Vijeće sa 14 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I bez„SUZDRŽANIH“ 

GLASOVA donijelo 
 

ODLUKU  
o dodjeli financijskih sredstava komunalnoj tvrtki Pula Herculanea d.o.o. Pula u cilju  
nabave polupodzemnih posuda za otpad 

 
 
 
 
AD – 5. DONOŠENJE ODLUKE O DODJELI FINANCIJSKIH SREDSTAVA  
  TRGOVAČKOM DRUŠTVU VODOVOD D.O.O. PULA ZA IZGRADNJU 
  MAGISTRALNOG CJEVODODA DO TURISTIČKE ZONE VERUDELA 
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić  
Uvodno obrazloženje je dao Giordano Skuflić, pročelnik Upravnog odjela za 

prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu 
  
Izvješća nadležnih radih tijela: 
- Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
- Odbora za plan i financije (predsjednica: Sanja Radolović, vijećnici su primili na tablet. 
 

Budući se nitko nije javio za riječ Predsjednik TIZIANO SOŠIĆ zaključuje raspravu i 
daje na glasanje Odluku o dodjeli financijskih sredstava trgovačkom društvu Vodovod d.o.o. 
Pula za izgradnju magistralnog cjevovoda do turističke zone Verudela te utvrđuje da je 

 
VIJEĆE SA 14 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I bez„SUZDRŽANIH“ 

GLASOVA donijelo 
 

ODLUKU  
o dodjeli financijskih sredstava trgovačkom društvu Vodovod d.o.o. Pula za izgradnju 
magistralnog cjevovoda do turističke zone Verudela 

 
 
AD – 6. DONOŠENJE POLUGODIŠNJEG IZVJEŠTAJA O IZVRŠENJU  

PRORAČUNA GRADA PULE ZA 2019. GODINU 
  
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Gada Pule Boris Miletić. 
Uvodno obrazloženje je dala Vesna Sajić, pročelnica Upravnog odjela za financije i opću 
upravu. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
- Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
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- Odbora za plan i financije (predsjednica: Sanja Radolović, vijećnici su primili na tablet. 
 

Budući se nitko nije javio za raspravu Predsjednik TIZIANO SOŠIĆ zaključuje 
raspravu i daje na glasanje Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Pule za 2019. 
godinu te utvrđuje da je  

 
VIJEĆE SA 14 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I bez„SUZDRŽANIH“ 

GLASOVA donijelo 
 

POLUGODIŠNJI IZVJEŠTAJ 
o izvršenju Proračuna Grada Pule za 2019. godinu 

 
 
 
AD – 7. DONOŠENJE ODLUKE O DOPUNI ODLUKE O IZVRŠAVANJU  

 PRORAČUNA GRADA PULE ZA 2019. GODINU 
 
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Gada Pule Boris Miletić. 
Uvodno obrazloženje je dala Vesna Sajić, pročelnica Upravnog odjela za financije i opću 
upravu  
 
Izvješća nadležnih radih tijela: 
- Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
- Odbora za plan i financije (predsjednica: Sanja Radolović, vijećnici su primili na tablet. 
 

Budući se nitko nije javio za raspravu Predsjednik TIZIANO SOŠIĆ zaključuje 
raspravu i daje na glasanje Odluku o dopuni Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Pule za 
2019. godinu te utvrđuje da je 

 
VIJEĆE SA 14 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I bez„SUZDRŽANIH“ 

GLASOVA donijelo 
 

POLUGODIŠNJI IZVJEŠTAJ  

o izvršenju proračuna Grada Pule za 2019. godinu 
 
 
 
AD – 8.  DONOŠENJE ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI JAVNOJ  

 TROGASNOJ POSTROJBI PULA I PODRUČNOJ VATROGASNOJ 
 ZEDNICI PULA ZA IZDAVANJE JAMSTVA POSLOVNOJ BANCI 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE Boris 

Miletić Uvodno obrazloženje je dala Vesna Sajić, pročelnica Upravnog odjela za financije i 
opću upravu, a po potrebi dodatno obrazloženje Klaudio Karlović, zapovjednik Javne 
vatrogasne postrojbe Pula. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
- Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
- Odbor za plan i financije (predsjednica: Sanja Radolović), vijećnici su primili na tablet. 
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U raspravi je sudjelovao vijećnik: Ardemio Zimolo. 
PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ, zaključuje raspravu i daje na glasanje Odluku o davanju 
suglasnosti Javnoj vatrogasnoj postrojbi Pula i Područnoj vatrogasnoj zajednici Pula za 
izdavanje jamstva poslovnoj banci te utvrđuje da je 

 
VIJEĆE SA 14 GLASOVA „ZA“, bez glasova GLASOVA „PROTIV“ I bez 

„SUZDRŽANIH“ GLASOVA donijelo 
 

ODLUKU 
o davanju suglasnosti Javnoj vatrogasnoj postrojbi Pula i Područnoj vatrogasnoj 

zajednici Pula za izdavanje jamstva poslovnoj banci 
 
 
 
 
AD – 9.  DONOŠENJE ODLUKE O RASPODJELI REZULTATA ZA 2018. GODINU 
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE Boris 
Miletić, uvodno obrazloženje je dala Vesna Sajić, pročelnica Upravnog odjela za financije i 
opću upravu. 

 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
- Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
- Odbor za plan i financije (predsjednica: Sanja Radolović), vijećici su primili na ta bledt. 
 
 U raspravi je sudjelovao vijećnik Valter Boljunčić. 
 
 PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ, zaključuje raspravu i daje na glasanje Oduku o 
raspodjeli rezultata za 2108. godinu te utvrđuje da je  

 
VIJEĆE SA 14 GLASOVA „ZA“, bez glasova GLASOVA „PROTIV“ I bez 

„SUZDRŽANIH“ GLASOVA donijelo  
 

  ODLUKU 
o raspodjeli rezultata za 2018. godinu 

 
 
AD – 10.  DONOŠENJE IZMJENA I DOPUNA PROGRAMA ODRŽAVANJA 
  KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2019. GODINU 
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda JE GRADONAČELNIK GRADA PULE, 
uvodno obrazloženje je dao Giordano Škufglić, pročelnik Upravnog odjela za prostorno 
uređenje, komunalni sustav da obrazloži prijedlog akta 

 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
- Obor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
- Odbor za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas) 
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Budući se nitko nije javio za riječ PREDSJEDNIK TZIANO SOŠIĆ zaključuje 
raspravu i daje na glasanje Izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture 
za 2019. godinu te utvrđuje da je  

 
VIJEĆE SA 14 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I bez 

„SUZDRŽANIH“ GLASOVA donijelo 
   
IZMJENE I DOPUNE 
programa održavanja komunalne infrastrukture za 2019. godinu 

 
 
 
 
AD – 11.  DONOŠENJE IZMJENA I DOPUNA PRORAČUNA GRADA PULE  
   ZA 2019. GODINU 
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE Boris 
Miletić. Uvodno obrazloženje je dala Vesna Sajić, pročelnica Upravnog odjela za financije i 
opću upravu. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
- Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
- Odbor za plan i financije (predsjednica: Sanja Radolović), vijećici su primili na ta bledt. 
 
U raspravi su sudjelovali vijećnici: Valter Boljunčić i Ardemio Zimolo.. 
 
 PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ, zaključuje raspravu i daje na glasanje Izmjene i 
dopune Proračuna Grada Pule za 2019. godinu te utvrđuje da je 

 
VIJEĆE SA 14 GLASOVA „ZA“, bez glasova GLASOVA „PROTIV“ I bez 

„SUZDRŽANIH“ GLASOVA donijelo  
 
IZMJENE I DOPUNE 
Proračuna Grada Pule za 2019. godinu 

 
 
 
 
AD – 12.  IZVJEŠĆE O STANJU I RADU POSTROJENJA Županijskog centra za  

gospodarenje otpadom „KAŠTIJUN“ (tematska točka) 
 
 

 Obzirom da je predlagatelj Klub vijećnika SDP-HSU odsutan po temi Kaštijuna, 
predsjednik daje riječ izlagatelju direktoru Darku Višnjiću da se u ime Kaštijun d.o.o. obrati 
Vijeću. 

 
Obrazloženje za ovu točku dnevnog reda je dao DARKO VIŠNJIĆ, uprava društva -

prezentacija Kaštijun d.o.o. 
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U raspravi su sudjelovali:  
VALTER BOLJUNČIĆ, ARDEMIO ZIMLO, BRUNA JOVANOVIĆ, ROBERT CVEK te 
DARKO VIŠNJIĆ odgovara na postavljen pitanja, a BORIS MILETIĆ daje dopunsko 
obrazloženje. 
 

Predsjednik TIZIANO SOŠIĆ, naglašava da su primljene kvalitetne i sadržajne 
informacije.  

Zahvaljuje se sudionicima i predstavnicima Kaštijuna d.o.o. na dobivenim 
informacijama.  

Pridružuje se i stavu zamjenika Gradonačelnika Roberta Cveka i Gradonačelnika koje 
su upravo iznijeli.  

Misli da imamo jedan problem, jednu situaciju s kojom se moramo suočiti. Žao mu je 
što je početak sjednice prouzročio ishod koji smo danas imali. Nikad nije sretan dan za 
predstavničko tijelo kada opozicija skupno napusti sjednicu. Međutim, razlika je bila samo u 
tome da li će biti jedna točka dnevnog reda ili uz ovu bitnu točku je potrebno ili korisno 
zakonito riješiti i par odluka koje su, njemu se čini, dosta dobro riješili tijekom sjednice. 
Međutim, kao što je rekao, postoji problem naših sugrađana koji tamo žive.  

Jako je zadovoljan što je vidljivo da neke vrijednosti mjerenja u zraku su u granicama 
normale. No problem postoji, utječe na kvalitetu života jedne obitelji ili jednog stanovništva. 
Svi znamo što to znači kada netko otvori prozor ili treba staviti lancune da se suše vani, za to 
nema uvjeta, ima direktan utjecaj na život naših stanovništva.  

Zbog toga je i misao i njegov prijedlog da se ne samo sazove, nego i održi tematska 
sjednica unutar 15 dana od dobivenog prijedloga za održavanje tematske sjednice, što je bilo 
u pravcu da se što prije raspravlja o tom pitanju. 
 
 

Predsjednik predlaže da Vijeću pročita Zaključak te predlaže da ga Gradsko vijeće 
donese i krene što brže rješenju problema: 
 
 
 
„Temeljem članka 39. Statuta Grada Pula-Pola (Službene novine Grada Pule br. 7/09, 16/09, 
12/11, 1/13 i 2/18), Gradsko vijeće Grada Pula – Pola, dana 28. kolovoza 2019. godine, 
donosi 

 
ZAKLJUČAK 

 
 

1. Poziva se trgovačko društvo Kaštijun d.o.o. da hitno definira sve potrebne tehničko 
tehnološke mjere i da poduzme sve potrebite aktivnosti, s ciljem sanacije i sprječavanja 
neugodnih mirisa, u koordinaciji sa Istarskom županijom, ostalim jedinicama lokalne 
samouprave i sa isporučiteljima javne usluge skupljanja miješanog komunalnog i 
biorazgradivog otpada na području Istarske županije.  

 
2. Poziva se uprava trgovačkog društva Kaštijun d.o.o. da ovom Gradskom vijeću do 

kraja kalendarske godine 2019. dostavi izvješće o planiranim i poduzetim mjerama za 
ostvarenje cilja iz točke 1. ovog Zaključka. 
 
 
 



 

23 
 

Obrazloženje 
 

Uprava društva Kaštijun d.o.o. izvijestila je Gradsko vijeće Grada Pule o stanju i radu 
postrojenja u ŽCGO Kaštijun. 

Potrebno je hitno definirati i poduzeti odgovarajuće aktivnosti i mjere kako bi se u 
narednom razdoblju spriječila pojava širenja neugodnog mirisa, koji uznemirava naše 
sugrađane i goste.  

Predmetne aktivnosti i mjere potrebno je koordinirati s Istarskom županijom i 
jedinicama lokalne samouprave, koje koriste uslugu obrade otpada na ŽCGO Kaštijun uz 
istovremenu primjenu potrebnih tehničko tehnoloških mjera.“ 
 
 
 Slijedom navedenoga predsjednik daje predmetni gore cit. Zaključak na glasanje te 
utvrđuje da je  

 
VIJEĆE SA14 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I bez „SUZDRŽANIH“ 

GLASOVA donijelo  
 
 

ZAKLJUČAK 
o Županijskom centru gospodarenja otpadom Kaštijun 

 
 
 
 
OVIME JE DNEVNI RED ISCRPLJEN, TE PREDSJEDNIK ZAKLJUČUJE 19. SJEDNICU 
GRADSKOG VIJEĆA. DICHIARO CONCLUSA LA 19ma SESSIONE DEL CONSIGLIO 

MUNICIPALEDELLA CITTA' DI POLA 

 
DOVRŠENO U 19:40 SATI 
 

GRADSKO VIJEĆE GRADA PULE 
 

ZAPISNIK SASTAVIO       PREDSJEDNIK 
IVAN KLARIĆ v.r.       TIZIANO SOŠIĆ v.r. 
 
 
 
 
 
KLASA:021-05/19-01/103 
URBROJ:      
Pula, 26.09.2019.
 


